
FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 24/25 
 

Dato: 03.02.2025 
Tidspunkt: 18-20 
Sted: Trafoen i Frankrikegården, Mastrups gt 13 
Møteleder/ referent: Live 

Tilstede: (oppdateres i møtet) 

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen 

1A Celine (vara) 4B Meldt forfall Sendt over info/svar i forkant 

1B Kristian 5A Live  

2A Meldt forfall 5B Lotte  

2B Karina 6A Laila  

3A Ida (vara) 6B Thea (vara)  

3B Maren 7A Ida  

4A Grete 7B Roger  

K (meldt forfall)    

 

Dagsorden / saker:  

Saker Konklusjon/oppfølging 

Godkjenning av møteinnkalling Ja 

Årshjul/aktuelt - Skolen /  FAU  

1) Årshjul 2024/25: 
 
Dette er på blokka:  
Vinter: Bokuke gjennomført. Foreldremøte #2. 
Vintersportsdag for elevene.  
Vår: Gjenglemt-tøy-dag med sosialt tilsnitt på Torhov, i 
forkant av korpsets loppemarked i starten av april (FAU 
organiserer og skolen kan i så fall bistå med frakting av 
tøy).17. mai (se eget punkt). Skoledisco: Så snart FAU 
er klare kan man kontakte Maja Strøm Pettersen, som 
er kontaktlærer for elevrådet, og spille inn en liten 
utfordring til elevrådet ang opplegg og spilleliste 
Sommer: felles sommeravslutning for alle 1-6.trinn, 
som tidligere lokasjon? 7. trinn har egen avslutning, 
med midler fra FAU.  
 

 
 
 
 
 
Se egne punkter ang gjenglemt-tøy-dag, 17.mai 
og skoledisco 
 
 
 
 
 
 
 

2) Nytt fra ledelsen, åpen post 
Forslag fra FAU: gjennomgang av 
elevundersøkelsen, hvordan skolen opplever 

Fra rektor: Vi har gjort gode analyser på både 
ledelse-, lærer- og elevnivå og er i gang med 
arbeid og tiltak. Mer info kommer i klassene på 
foreldremøtet.  



resultatene og hvordan de jobber videre med 
dette.  
 

 
Vi setter dette på agendaen til neste FAU- møte.  
 
 

3) 17. mai, kort orientering 
Generalene er i gang med planlegging, kontakt er 
opprettet med fjorårets generaler. Kommende 
foreldremøte er siste frist for å sikre ledere og 
deltakere i alle grupper, slik at 17. mai-komiteen 
er komplett.  
 
Arrangementet i Torshoparken vil bli dyrere enn 
tidligere, siden vi ikke har skolen til rådighet, og 
må leie telt, byggestrøm, toaletter og 
søppelhåndtering. Vi har søkt bydel om 
frivillighetsmidler med frist 2. februar.  
 
Ellers er generalene godt i gang med planlegging 
allerede. Det overlates til komiteen å bli enige 
med skolen ang den offisielle delen av 
programmet hvor skolen er involvert.  
  

 
 

4) Bussing, rehabilitering og hverdagen 
på FO  
Fast punkt på agenda. 
 
Kroppsøving for de eldste gjennom 
vinteren:  
5.-7. trinn på treningssenter foreløpig. I rute 
for uke 9 på Bentsebrua? 
 
Innspilt sak, spørsmål til skolen: Er det 
mulig å få oppdatering på fremdriften på 
byggeprosjektet, er man i rute? 
 
Innspilt sak: Trafikksituasjonen i 
Torshovgata, her kjøres det tidvis raskt og 
farlige situasjoner oppstår. Det er uoversiktlig 
for fotgjengere med alle bussene. Er det noe 
skolen/FAU kan gjøre for å påvirke, utover 
det vi allerede har spilt inn, via bydel? 
 
 

 
Fra rektor: Om status på byggeprosjektet, så 
sies det at det er i rute, også muligens litt før 
skjema per nå. Jeg har gjennomgang med 
prosjektet 27.02 og oppdaterer dere gjerne i 
etterkant av dette.  
 
Bentsebrua nærmer seg også «bestått» i ulike 
driftstester, så vi ligger an til å få gymsal der fra 
uke 10. Uke 9 kjører vi på med alternativ 
kroppsøving, og vurderer skøyter etter gladnyhet 
fra FAU. Mer info her kommer. 
 
Trafikksituasjonen meldes inn til bydel og 
prosjektet, fra skolen. Repetere budskapet som 
også er spilt inn tidligere 

FAU: kan vi også melde inn dette med måking av 
fortau, som er ekstra sårbart, når det tidvis også 
gjøres arbeid inn mot Torshovgata, som påvirker 
fremkommelighet og trafikksikkerhet for 
fotgjengere.  

Her kan vi også minne foreldre som leverer og 
henter barn om å bruke fotgjengerovergang, og  
minne de eldre barna om å benytte denne, selv 
om det er en omvei. 
 

5) Foreldremøte #2  
 
Sammenslåing 1-4 og 5-7: i høst kom det 
tilbakemeldinger fra foreldre som har flere barn og 
må velge hvilket foreldremøte de skal gå på, og 

Foreldremøte, lokasjon: diskusjon ifht dette med 
å ha det i bydel til neste år, fordeler og ulemper. 
Foreslår at vi tar noen runder i klassene, og 
spiller inn samlet i god tid før høstens 
foreldremøter.. Mulighet for Teams-løsning, for å 



skolen viste forståelse og sa at vi evaluerer etter 
foreledremøte 2, som også har samme opplegg. 
FAU mener at deltakelse i den klassedelte biten 
bør veie tyngre enn busslogistikk, og håper på en 
annen inndeling neste gang.  
 
 

kunne lytte inn, som en nødsløsning, bør også 
diskuteres. Deltakelse for flest mulig foresatte er 
viktig.  
 
Huskeliste til kommende foreldremøte, 
FAU-representanter:  

- Skjerm på agendaen: er det noen som 
trenger bistand til opplegg, kan Live/Ida 
kontaktes 

- Veldig fint om alle kan snakke litt om 
dette med elevgrunnlag og rekruttering, 
og hvor viktig det er at alle foreldre er 
med å fremsnakke bussing og 
hverdagen på FO, og ikke minst nye 
Lilleborg som gulrot! En særlig 
oppfordring til alle de som kjenner 
skolestartere :) 

 

6) Elevgrunnlag, omdømme og 
kulturbygging:  
Lars har utformet et godt grunnlag, og notert 
mulige tiltak 
Infomøte med skolestarter blir onsdag 26. februar 
kl. 18, på en av naboskolene   
 

FAU stiller på infomøtet, enten FAU-leder eller 
en av representantene på 1.trinn.  
 
 
 

FAU   

7a) Valg av ny DS-representant 
Grunde har, sammen med Sindre, sittet i flere år i 
DS som foreldrerepresentant, og tenker nå å gi 
seg, så vi må velge en erstatter. Vervet er lønnet.  
5 møter på 1,5 t,  følger et årsjul med budsjett, 
strategisk plan, 9A-saker.  
 
7b) 2 representanter til SMU 
Sammen med elevrådet, skolens ledelse og 
lokalpolitikere. Her blir det møte i løpet av våren, 
og en gang i semesteret fremover.  
 

7a) DS: Celine formelt valgt inn DS 
 
7b) SMU har første møte i løpet av mars.  
Representanter valgt: Celine og Laila  

8) Skoledisco! 
Tidspunkt: før påske? Opprette skoledisco-gruppa 
(6-7.klasse) og starte opp arbeidet. 5. trinn er med 
i form av rekruttering av foreldreverter, men har 
fokus på 17. mai, som det blir litt ekstra arbeid 
med i år.   

Tentativ dato: 9. april  
Live/Daniel sjekker booking, Live kontakter 
elevrådet via lærer Maja for input: 

- spille inn tips til just dance-låter og 
forslag til spilleliste fra alle klassene 

- Er UV-maling (selvlysende maling) på 
hvite t-skjorter / ansiktsmaling gøy? 
(fordrer at det erblacklight på 
Cosmopolite) 

- andre tips fra elevrådet?  
 
Ideer/notater:  

- Mobilfritt som sist 

https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq


- Ha en offisiell fotograf? 
- Popkornmaskin (leie flyvende 

tallerken/korpset) og saft 
- droppe ballonger, heller se på gjenbruk 

av pynt 
- Just dance som sist (Danny go) 
- DJ, to foreldre som sist?  
- Glow sticks (må kanskje tenke miljø) 

 
Vi gjenoppretter skoledisco-chattegruppa:  
Karina, Laila, Roger, Live, Daniel ++ og starter 
planlegging.  
 

9) Beslutning: Gjenglemt-tøy-dag? 
. 
 

Vi gjennomfører dette, med tilsvarende opplegg 
som sist, bortsett fra at tidsrommet begrenser 
seg mtp lokale, og det blir kun 1 ettermiddag 
foresatte kan komme og lete.  
 
Korpsets loppemarked er planlagt til helgen 5-6. 
april, og vi gjennomfører en gjenglemt-tøy-dag i 
forkant av dette, torsdag 3. april fra f eks 16-19.  
 
Tilgang på varebil via Celine for 
frakt/kortidsoppbevaring.  
 
Todo, Live:  
Kontakte skolen ang frakt av tøy dagen før, 2. 
april.  
Booke Trafoen, eller finne alternativ lokasjon.  
 
FAU/foresatte:  
Klargjøre/sortere i forkant av kl 16.  
 

 

Innmeldte saker  

  
 
 

Eventuelt  

Blomsterglede:  Har søkt bydelen om grønne midler. Skal møte 
skolen for planlegging.  
 
Utplanting slutten av mai-starten av juni, 
vennegrupper/1.trinn har involveres for vanning. 
 

Driftsstyret  info   

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan 
sammenlignes med et styre for en bedrift. Målet med 
driftsstyret er at alle partene i skolen skal være representerte i 
et besluttende organ. 

Ny representant valgt inn (se sak 7a).  



Info fra SMU   

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, 
foreldre, skolens ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal 
jobbe for at skolen, ansatte, elever og foreldre bidrar aktivt for 
å skape et godt skolemiljø.  
 

Møte blir i løpet av våren. FAU velger to nye 
representanter (sak 7b) 
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